
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE den 20. marts 2022
I GRUNDEJERFORENINGEN REEDTZHOLM

Tidspunkt: 11:00
Sted: Hos LJ

Tilstede: Martin Almosetoft (MA), Lise-Lotte Elming (LE), Lars Jakobsen (LJ), Lars Grupe
(LG), Simon Hoff Kunze (SHK)

FASTE ORIENTERINGSSAGER

1. Foreningens økonomi

Foreningskonto 512.017,61
Vejfondskonto 522.314,89
Møns bank 8.800,00

2. Nyt fra Det Grønne Udvalg
Der henvises til hjemmesiden - https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/

3. Nyt fra Pumpelauget
Intet nyt.

4. Nyt fra Fællesudvalget
Der afholdes triathlon igen i år den 11. juni og ruten bliver den samme som
sidst. Ruten kan ses her: https://reedtzholm.dk/triathlon/

Intet nyt om lokalplan, svar fra Næstved Kommune forventes april/maj.

ØVRIGE SAGER

1. Generalforsamling 2022
Lars Jakobsen genopstiller som kasserer. Lise-Lotte Elming genopstiller
formodentlig som næstformand. Lars Grupe genopstiller som medlem.
Der skal derudover vælges to bestyrelsessuppleanter, to revisorer og én
revisorsuppleant.
Bemærk at deadline for forslag til GF2022 er d. 31. marts.
Indkaldelse til GF2022 udsendes d. 4. april.

2. Retningslinjer vedr. rørslåning
Disse retningslinjer bliver lagt på hjemmesiden under Det Grønne Udvalg.

https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/
https://reedtzholm.dk/triathlon/


3. Arbejdsfordeling
Kasseren har brugt meget tid på opkrævninger fra enkelte grundejere som
ikke ønsker at betale eller hvor vi mangler en adresse. Det er blevet besluttet
at overdrage alt relateret til kontingentopkrævning til foreningens revisor
Søren Wienke, Plus Bogføring.

4. Udkørsel fra Reedtzholmgården
Vi prøver at komme i dialog med de nye ejere af de grunde der får udkørsel til
Reedtzholmvej.

5. Videre proces for armerede indkørsler
Der rettes endnu engang henvendelse til de to grundejere, hvis indkørsel ikke
er lovligt anlagt og der ikke er vundet hævd på, hvor de opfordres til at
indkørslerne ændres og derved lovliggøres.
Bestyrelsen fremsætter forslag til GF2022 med henblik på at afgøre hvordan
sagen skal håndteres.

6. Udvalg ifm. nyt ordensreglement
Der er 4 der har tilkendegivet interesse for at deltage i et udvalg ifm.
udarbejdelse af nyt ordensreglement. De bliver kontaktet snarest.

NÆSTE MØDE

24. april kl. 13:00 hos MA


